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Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Ida Eriksson (M)  

 

Under sommaren påverkas tillgängligheten och öppethållande av verksamheter 
inom hälso- och sjukvården generellt.  
 
Med anledning av ovan vill jag ställa följande frågor till hälso- och 
sjukvårdsnämndens ordförande Ida Eriksson (M): 
 

• Hur går det med planeringen av och bemanningen inför sommaren i 
a. Sjukhuset i Ljungby 
b. Sjukhuset i Växjö 
c. Primärvården 
d. Psykiatrin 
e. Övriga vårdverksamheter 

 
Magnus Carlberg (S) 
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden och ledamot i regionfullmäktige 


